
SLOVÁK NATOČIL VO VIEDNI PLNÉ
IHRISKO HRAJÚCICH SA DETÍ A ODKAZUJE
SLOVENSKEJ VLÁDE: „PAPRČE PREČ OD
NAŠICH DETÍ“
- CZ24 News | 9. března 2021

RAKÚSKO/SLOVENSKO: Nedávno sa na sociálnej sieti objavilo video, na ktorom príslušníci
policajného zboru vyháňajú z púchovského ihriska rodičov s deťmi kvôli koronaopatreniam.
Naproti tomu, ihriská v o niekoľko kilometrov vzdialenej Viedni praskajú vo švíkoch, sú
plné spokojných detí a rodičov. Tam asi koronu nemajú. Upozornil na to Lukáš Kopáč
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Lukáš Kopáč

Kopač počas víkendu navštívil Viedeň, kde natočil krátke video z detského ihriska.

„Dnes bol krásny a slnečný deň, viedenské ihrisko plné detí a ich rodičov – všetci bez rúšok. Ani
náznak šikany, buzerácie a vytvárania strachu.“ Pri tom len v 100 kilometrov vzdialenom Púchove
policajti vyháňajú z ihrísk hrajúce sa deti. Kopáč to označil za škandalózne.

Ilustračné foto



Podľa jeho slov táto vláda už obrala ľudí aj o povestný chlieb a hry. Ľudia sú na tom ekonomiky veľmi
zle, často nemajú prostriedky ani na základné potraviny a potreby. A deťom doslova „ukradli“ rok
života, „ktorý mali a mohli prežívať tak, ako si to možno pamätáme my,“ teda bezstarostným
hraním sa.

Týmto bola prekročená aj pomyselná červená čiara, ktorá sa im v konečnom dôsledku nakoniec
zráta.

„Prekročili ste červenú čiaru a ľudia si vás navždy budú pamätať ako najneschopnejšiu,
najsadistickejšiu a najarogantnejšiu bandu lúzrov. Neštítite sa ničoho. Neštítite sa likvidovať
rodiny a deti, podniky, jednotlivcov, skupiny. A vašu zvrhlosť si aktuálne ventilujete na detských
ihriskách. Keď ľuďom siahnete na chlieb a hry, budú to ochotní tolerovať iba dovtedy, dokedy sa to
nezačne bytostne týkať ich detí. Hovorí sa, že národ má krátku pamäť, ale garantujem Vám, že
rodičia nie! Takže ešte raz, priateľská rada na záver: Paprče preč od našich detí!“ dodal Lukáš
Kopač.

 

Video, ako policajti vyháňajú deti z púchovského ihriska:

 

 

Zdroj: https://www.hlavnespravy.sk


